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Johan (49) smeert brood voor arme Rotterdamse basisschoolleerlingen | RTL Nieuws  

 

Geachte College, 

Op 30 Augustus hebben wij via omroep RTL4 (zie link) vernomen dat in Rotterdam veel 

kinderen zonder ontbijt en lunch naar school gaan. Johan Muurkink ‘de boterhammen man’ 

deelt dagelijks gesmeerde boterhammen uit op scholen waar kinderarmoede heerst. Vorig 

schooljaar bracht hij op drie scholen boterhammen rond. Dit jaar zijn dat er dertien.  

 

In 2019 leefden volgens ‘Voedselbanken Nederland’ 251.000 kinderen in huishoudens met 

een laag inkomen. 1 Op de 13 kinderen in Nederland gaat met honger naar school. Dat zijn 

al gauw 2 à 3 gevallen per schoolklas. Anno 2022 liggen deze aantallen hoger? 

 

De koopkracht daalt dit jaar waarschijnlijk met 6,8 procent (CPB). Steeds meer mensen 

kunnen voor dezelfde hoeveelheid geld, minder kopen. Door prijsstijgingen van o.a. de 

boodschappen, gas, water, licht en brandstof, is leven veranderd in overleven. Dat de 

armoede groeit bemerken ook instanties zoals: scholen, de GGD’s, de voedselbanken en 

stadsbanken. Stille armoede begint steeds meer vorm te krijgen. Mensen schamen zich 

vaak omdat ze de eindjes echt niet meer aan elkaar kunnen knopen.  

 

Voedsel is een eerste levensbehoefte! Lokaal Hengelo vindt het uiterst schrijnend en 

beschamend dat in een land als Nederland kinderen zonder ontbijt en/of een lunchpakket 

naar school gaan. Met honger naar school, slechtere concentratie tot gevolg, en dit schaadt 

ook het zelfvertrouwen/leerprestaties. 

 

Lokaal Hengelo heeft de volgende vragen: 

1. Heeft de Wethouder in kaart hoeveel basisschoolkinderen in Hengelo zonder ontbijt 

naar school gaan? Zo nee, waarom niet? 

Zo ja, hoeveel kinderen en wat wordt daar op dit moment aan gedaan? 

2. Heeft de Wethouder in kaart hoeveel kinderen zonder lunchpakket op school 

verschijnen? Zo nee, waarom niet? 

Zo ja, hoeveel kinderen en wat wordt er op dit moment aan gedaan? 

3. Als de Wethouder bovenstaande in kaart heeft (gebracht), wil de Wethouder de 

komende jaren deze cijfers dan in ons Sociaal Domein dashbord opnemen, zodat 

zowel de Raad als de inwoners de ontwikkelingen kunnen monitoren?  

 

In afwachting van uw reactie verblijf ik. 

Seviye van Wier – Koca  

Raadslid Lokaal Hengelo 

https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/4258126/johan-49-smeert-brood-voor-arme-rotterdamse-basisschoolleerlingen

